

Individual Owners, Ultimate Beneficial Owners and Authorised Signatories

المالك الفردي / المالك المستفيدون
النهائيون / المفوضون بالتوقيع

Please complete in the table below the personal details of (1) all individual owners and (2) all authorised signatories listed in Section 7 (Operation of Account, Authorised Signatories and Specimen Signatures) who are designated as the person(s) authorised to operate the account(s) with the Bank. The Customer must include the names of all ultimate beneficial owners.

يرجى استكمال التفاصيل الشخصية في الجدول أدناه عن (1) المالك الأفراد و(2) جميع المخولين بالتوقيع المدرجين في القسم 7 (إدارة الحساب، المفوضين بالتوقيع ونماذج التوقيع) والمعينين باعتبارهم الشخص/الأشخاص المخولين لإدارة الحساب/الحسابات لدى البنك. يجب على العميل إدراج أسماء المالك المستفيدين النهائيين.

Please complete a separate page for each Individual Owners, UBO and Authorised Signatories

يرجى استكمال صفحة منفصلة لكل مالك فردي، والملكية الانتفاعية النهائية، والمفوضين بالتوقيع

Name					الإسم			
Ownership %					الملكية %			
Beneficial Owner	Yes نعم	No لا	المالك المستفيد	Authorised Signatory	Yes نعم	No لا	المفوض بالتوقيع	
PEP	Yes نعم	No لا	مكشوف سياسياً	Member of Ruling family	Yes نعم	No لا	فرد من العائلة الحاكمة	
Nationality 1					الجنسية 1			
Passport Number 1					رقم جواز السفر 1			
Passport 1 Expiry Date					تاريخ انتهاء جواز السفر 1			
Nationality 2					الجنسية 2			
Passport Number 2					رقم جواز السفر 2			
Passport 2 Expiry Date					تاريخ انتهاء جواز السفر 2			
Residency	UAE Resident		مقيم بالإمارات	Non-UAE Resident		غير مقيم بالإمارات		الإقامة
UAE ID Number					رقم بطاقة الهوية الإماراتية			
UAE ID Expiry Date					تاريخ انتهاء بطاقة الهوية الإماراتية			
Date of Birth					تاريخ الميلاد			
Place of Birth					محل الميلاد			
Country of Birth					بلد الميلاد			
Source of Wealth	Savings المدخرات		Inheritance الميراث	Dividends الأرباح				مصدر الثروة
Note - Evidence is mandatory for HIGH RISK	Investment Returns عوائد الاستثمار		Property sale/Rent بيع/إيجار العقارات		آخر (يرجى التحديد)		ملاحظة: الأدلة إلزامية للمخاطر العالية	
	Others specify							
Mobile Number					الهاتف المتحرك			
Email Address					عنوان البريد الإلكتروني			
Residential Address					عنوان السكن			
City/Emirate/State					المدينة / الإمارة			
Country					البلد			

Operation of Account, Authorised Signatories and Specimen Signatures

إدارة الحساب، المفوضين بالتوقيع ونماذج التوقيع

The Authorised Signatory/Signatories listed in the table below is/are fully authorised to operate the Bank account(s) in all transactions, operations and other dealings with the Bank, whether financial or non-financial, either singly or jointly, either with or without the right of delegation, either within or without any Authorised Limit, and each as specified below.
Please sign within the box to ensure the correct scanning of each Authorised Signatory's specimen signature.
Please complete a separate page for each Authorised Signatory.

المفوض (المفوضين) بالتوقيع المدرج/المدرجين في الجدول أدناه مفوض/مفوضين بالكامل لتشغيل الحساب (الحسابات) البنكية في كافة المعاملات، العمليات والتعاملات الأخرى مع البنك، سواء كانت مالية أو غير مالية، منفردين ومجمعين، وسواء مع حق التفويض للغير أو تعيين ضمن الحدود المسموح بها أو بدونها وحسبما موضح أدناه.
يُرجى التوقيع داخل المربع لضمان صحة التحقق من نموذج توقيع الشخص المفوض. يرجى ملء صفحة منفصلة لكل مفوض بالتوقيع.

Name	الإسم	Signature	التوقيع	فردى Singly
Designation	الوظيفة			مجتمعين Jointly
Currency (e.g. ₪)	العملة (مثال ₪)			حق تفويض الغير Right of delegation
Authorised Limit	الحد المسموح به	Company Stamp (if available)		ختم الشركة (إن وجد)
Remarks (if any)	ملاحظات (إن وجدت)			

In all situations and at any point of time during the Customer's relationship with the Bank, the Customer shall be solely responsible for all consequences that may result due to the Customer's failure to meet the Bank's requirements, and/or non-compliance or breach of the relevant terms and conditions under any of the Bank's products/services. The consequences may vary depending on the nature and type of Bank's product/service that the customer subscribes to. The Bank shall in no event bear responsibility for any claims, proceedings, damages or losses caused by such act nor for indemnification to the Customer or third party in this regard.

في جميع المواقف وفي أي وقت أثناء علاقة العميل بالبنك، يكون العميل وحده مسؤولاً عن كافة العواقب الناجمة عن فشله في تلبية متطلبات البنك و/أو عدم امتثاله أو خرقه لأية شروط أو أحكام ذات صلة بخدمات أو تسهيلات قد طلبها العميل من البنك قد تختلف العواقب تبعاً لطبيعة و نوع منتج / خدمة البنك التي يشترك بها العميل. لا يتحمل البنك بأي حال من الأحوال المسؤولية عن أي مطالبات أو دعاوى أو أضرار أو خسائر ناجمة عن هذا الفعل ولا عن تعويض العميل أو تعويض الغير بهذا الصدد.

التوقيعات المتسلمة من قبل Signature Admitted	Date	التاريخ	Signature	التوقيع
	Employee No.	رقم الموظف		
التوقيعات المعتمدة من قبل Signature Approved	Date	التاريخ	Signature	التوقيع
	Employee No.	رقم الموظف		